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PREDLOG ZAPISNIKA 

OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske Konjice 
 
Št.: 032-0003/2023-2 (150) 
Datum: 3. 3. 2023 
 

ZAPISNIK 
 
3. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 23. 2. 2023 v Dvorani 
Konjičanka z začetkom ob 18. uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Darko Ratajc 
 
Na začetku je bilo navzočih 21 članov občinskega sveta, in sicer: 
Matej Senica, Irena Vozlič Stjepčević, Bojan Podkrajšek, Martin Zidanšek, Peter Koren, 
Franja Falnoga, Jožef Satler, Nina Petelinek, dr. Jernej Štromajer, Monika Iršič, Primož 
Poklič, Andrej Gumzej, Irena Švab Kavčič, mag. Jure Levart, Mateja Artič Slemenšek, Zlatko 
Ratej, Barbara Ajdnik, mag. Vasja Ivančič, Slavko Hren, Nežika Pavlič Brečko, Tomaž 
Pahole. 
 
Odsotnost opravičila: Nadja Punčuh in Drago Ratajc. 
 
Navzoči vabljeni: Maksimilijan Tramšek, direktor Komunale Slovenska Bistrica, mag. Aleš 
Brglez, direktor JKP, d.o.o. Slovenske Konjice, Tomaž Rihtaršič, direktor SPK, d.o.o., Nives 
Žagart, Ibis d.o.o. in Matic Petraš, predsednik KS Bezina. 
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske 
uprave, Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance, Igor Frim, sodelavec za prostor -
občinski urbanist, Igor Stajnko, sodelavec za področje zaščite in reševanja in Mojca Repnik, 
vodja urada župana. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Novice, Mediacoop (Skala TV). 
 
Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Sprejme se zapisnik 2. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 
26. 1. 2023. 
 
Pri odločanju o dnevnem redu je Bojan Podkrajšek predlagal umik 6. točke, in sicer Predlog 
Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2023 (prva obravnava). 
V razpravi so poleg predlagatelja umika točke Bojana Podkrajška in župana Darka Ratajca 
sodelovali še Primož Poklič, mag. Jure Levart, Slavko Hren, dr. Jernej Štromajer ter 
izpostavili razloge za umik in proti umiku točke dnevnega reda. 
 
Župan je po razpravi ob 18.20 prekinil sejo zaradi svetniškega usklajevanja. Seja se je 
nadaljevala ob 18. 30. Navzočih je bilo 21 članov občinskega sveta. 
Na predlog Bojana Podkrajška je župan ponovno prekinil sejo zaradi svetniškega 
usklajevanja. Seja se je nadaljevala ob 18.47. Navzočih je bilo 21 članov občinskega sveta. 
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Bojan Podkrajšek je umaknil predlog o umiku 6. točke, in sicer Predlog Odloka o proračunu 
Občine Slovenske Konjice za leto 2023 (prva obravnava). 
 
Sprejet je bil dnevni red v celoti SKLEP (21 navz., 21 za) 
Sprejme se predlagani dnevni red: 

1. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Komunali Slovenska Bistrica, d.o.o.  
2. Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene obdelave določenih vrst 

komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov v občini  Slovenske Konjice  

3. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnemu komunalnemu podjetju d.o.o. 
Slovenske Konjice  

4. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Stanovanjskemu podjetju Konjice, d.o.o.  
5. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gostišče s prenočišči v 

Slovenskih Konjicah (skrajšani postopek)  
6. Predlog Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2023 (prva obravnava)  
7. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov 

na področju socialnih in humanitarnih dejavnosti v Občini Slovenske Konjice  
8. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov 

in projektov drugih društev iz proračuna Občine Slovenske Konjice 
9. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju mladinskih 

in otroških programov in projektov ter mladinskega centra v Občini Slovenske Konjice 
10. Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v občini Slovenske Konjice 
11. Vprašanja in pobude 

 
 
K1 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Komunali Slovenska Bistrica, d.o.o.  je predstavil 
Maksimilijan Tramšek, direktor Komunale Slovenska Bistrica d.o.o. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Statutarno-pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje komisije k 
predlogu sklepa. Razprave ni bilo.  
Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Komunali Slovenska Bistrica 
d.o.o. za izgradnjo nove poslovne upravne stavbe. 
Komunala Slovenska Bistrica d.o.o. se lahko v letu 2023 za namen, naveden v prvem 
členu, zadolži do višine 5,500.000,00 EUR, ročnost zadolžitve ne sme presegati 25 let. 
Komunala Slovenska Bistrica d.o.o. zadolžitve ne sme zavarovati s stvarnim 
premoženjem, ki je namenjeno izvajanju javne oziroma gospodarske javne službe, in je 
dolžno sredstva za servisiranje dolga zagotoviti iz neproračunskih virov. 
 
K2 
Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene obdelave določenih vrst komunalnih 
odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v občini  
Slovenske Konjice je predstavil Maksimilijan Tramšek, direktor Komunale Slovenska Bistrica 
d.o.o.  
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Matej Senica je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Monika Iršič je podala pozitivno 
mnenje sveta k predlogu sklepa. 
Predsednik Statutarno-pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje komisije k 
predlogu sklepa. 
V razpravi sta poleg poročevalca sodelovala še Slavko Hren in Bojan Podkrajšek. Po 
razpravi je bil sprejet  
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SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice potrdi Elaborat oblikovanje cen izvajanja 
storitev gospodarske javne službe Ravnanje s komunalnimi odpadki (obdelava 
določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov), ki ga je izdelal izvajalec gospodarske javne 
službe Komunala Slovenska Bistrica, podjetje za komunalne in druge storitve, d.o.o., z 
datumom izdelave januar 2023. 
Potrdijo se naslednje cene storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 
obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov (brez DDV): 
- cena storitve  0,10704 EUR/kg 

- cena javne infrastrukture 0,02241 EUR/kg 
Potrdijo se naslednje cene storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 
odlaganje ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov (brez DDV): 
- cena storitve  0,08118 EUR/kg 

- cena javne infrastrukture 0,06667 EUR/kg 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, 
uporablja pa se od 1. 3. 2023. 
 
K3 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnemu komunalnemu podjetju d.o.o. 
Slovenske Konjice je predstavil mag. Aleš Brglez, direktor Javnega komunalnega podjetja 
d.o.o. Slovenske Konjice. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Statutarno-pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje komisije k 
predlogu sklepa. Razprave ni bilo.  
Sprejet je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Javnemu komunalnemu 
podjetju d. o. o. Slovenske Konjice za nakup novega smetarskega vozila 
Javno komunalno podjetje d. o. o. Slovenske Konjice se lahko v letu 2023 za namen, 
naveden v prvem členu, zadolži do višine 143.000,00 EUR, ročnost zadolžitve ne sme 
presegati 7 let. 
Javno komunalno podjetje d.o.o. Slovenske Konjice zadolžitve ne sme zavarovati s 
stvarnim premoženjem, ki je namenjeno izvajanju javne oziroma gospodarske javne 
službe, in je dolžno sredstva za servisiranje dolga zagotoviti iz neproračunskih virov. 
 
K4 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Stanovanjskemu podjetju Konjice, d.o.o. je 
predstavil Tomaž Rihtaršič, direktor Stanovanjskega podjetja Konjice, d.o.o. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Statutarno-pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje komisije k 
predlogu sklepa. 
V razpravi je poleg poročevalca sodeloval še Zlatko Ratej in poudaril, da je Gibanje Svoboda 
do predloga sklepa zadržano.  
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (21 navz., 17 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Stanovanjskemu podjetju 
Konjice d. o. o. za izgradnjo stanovanjskih objektov 
Stanovanjsko podjetje Konjice d. o. o. se lahko v letu 2023 za namen, naveden v prvem 
členu, zadolži do višine 1,000.000,00 EUR, ročnost zadolžitve ne sme presegati 1 leto 
Stanovanjsko podjetje Konjice d. o. o. zadolžitve ne sme zavarovati s stvarnim 
premoženjem, ki je namenjeno izvajanju javne oziroma gospodarske javne službe, in je 
dolžno sredstva za servisiranje dolga zagotoviti iz neproračunskih virov. 
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K5 
Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gostišče s prenočišči v 
Slovenskih Konjicah po skrajšanem postopku sta predstavila Nives Žigart iz podjetja IBIS in 
Igor Frim, sodelavec za prostor – občinski urbanist.  
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Matej Senica je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu odloka. 
Predsednik Statutarno-pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
V razpravi pred prvo obravnavo je poleg poročevalcev sodeloval še Tomaž Pahole. Po 
razpravi je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za gostišče s prenočišči v Slovenskih Konjicah v prvi obravnavi. 
 
Pred drugo obravnavo razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za gostišče s prenočišči v Slovenskih Konjicah. 
 
K6 
Predlog Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2023 v prvi obravnavi je 
predstavila Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance. 
Osnovo za podatke za predlog proračuna za leto 2023 smo v prvi vrsti črpali iz Zakona o 
izvrševanju proračuna Republike Slovenije za leti 2023 in 2024, kjer je določen znesek 
povprečnine za leto 2023 v višini 700 EUR. Glede na navedeni znesek bo primerna poraba 
za Občino Slovenske Konjice znašala 10.598.854 EUR, kar je povečanje glede na prejšnje 
leto za 8,4 %. 
Primerna poraba predstavlja največji del prihodkov, in sicer 68,1 % delež. 
Ostale davčne prihodke smo planirali na osnovi realizacije v letu 2022 in predvidenih 
sprememb pri posameznih vrstah prihodkov. Prihodke proračuna planiramo v višini 
15,573.211 EUR, kar je za 1,1 % več kot za leto 2022. Poleg prihodkov pa pričakujemo priliv 
tudi iz naslova zadolžitve, in sicer 1,300.000 EUR za obnovo Osnovne šole Pod goro.  
Skupaj prihodke in zadolžitev planiramo v višini 16,873.211 EUR, kar je za 7,1 % več kot v 
letu 2022. 
Planiranje odhodkov je zaradi omejenih finančnih možnosti in povečanja zneskov zakonskih 
obveznosti bilo zahtevno, saj predstavljajo že več kot tri četrtine vseh odhodkov. Pri 
zakonskih nalogah je treba poudariti vsakoletno naraščanje socialnih transferov, kar pomeni, 
da nam ostaja vse manj sredstev za ostale, tudi pomembne, projekte in investicije. 
V proračunu za leto 2023 se bo za investicije namenilo 42,7 % odhodkov.  
Med večjimi investicijami tega proračuna je v načrtu  
- začetek obnove Osnovne šole Pod goro,  
- nadaljevanje izgradnje sekundarne kanalizacije v aglomeraciji Vešenik,  
- del sredstev vlagamo v sanacijo objektov v lasti občine s pomočjo sofinanciranih 
sredstev v projektu Elena, kjer bodo sredstva namenjena za tehnično in drugo dokumentacijo 
ter druge stroške projektov. Za cestni promet namenjamo 17,6 % vseh sredstev. 
Skupaj odhodke in odplačilo dolgov planiramo v višini 18.906.700 EUR, kar je za 5,3 % več 
kot v letu 2022. 
 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Matej Senica je podal 
mnenje odbora k predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti mag. Jure Levart je podal mnenje odbora k 
predlogu proračuna. 
Predsednica Odbora za mladino Nežika Pavlič Brečko podala mnenje odbora k predlogu 
proračuna.  
Po pooblastilu predsednice Odbora za gospodarstvo, turizem in podjetništvo je Jožef Satler 
podal mnenje odbora k predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za podeželje Slavko Hren je podal mnenje odbora k predlogu proračuna. 
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Predsednica Sveta za varnost cestnega prometa Mateja Artič Slemenšek je podala mnenje 
sveta k predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za požarno varnost Tomaž Pahole je podal mnenje odbora k predlogu 
proračuna. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu proračuna. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu odloka. 
  

V razpravi je Slavko Hren podal predlog, da občinski svet sprejme sklep, da se do druge 
obravnave predloga proračuna za leto 2023, proračun uskladi v treh postavkah: 
- povišanje proračunske postavke 084018 Sofinanciranje dejavnosti mladinskega sredstev za   
  15.000 €, na 60.000 € 
- odprtje NRP za ureditev starega mestnega jedra s ploščadjo pri cerkvi v višini 10.000 € 
- odprtje samostojne postavke Konjiški maraton v višini 15.000 € 
V razpravi so nato poleg župana Darka Ratajca še sodelovali dr. Jernej Štromajer, Bojan 
Podkrajšek, Primož Poklič, Tomaž Pahole, mag. Jure Levart, Mateja Artič Slemenšek in 
Irena Švab Kavčič. 
 
Po razpravi sta bila sprejeta  
SKLEP (21 navz., 17 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice predlaga županu, da do druge obravnave 
predloga proračuna za leto 2023 proračun uskladi v treh postavkah: 
- povišanje proračunske postavke 084018 Sofinanciranje dejavnosti mladinskega 
sredstev za 15.000€, na 60.000€ 
- odprtje NRP za ureditev starega mestnega jedra s ploščadjo pri cerkvi v višini 
10.000€ 
- odprtje samostojne postavke Konjiški maraton v višini 15.000€. 
 
SKLEP (21 navz., 12 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Proračun Občine Slovenske Konjice 
za leto 2023 v prvi obravnavi. 
 
K7 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov na 
področju socialnih in humanitarnih dejavnosti v Občini Slovenske Konjice je predstavila 
Breda Obrez Preskar, direktorica občinske uprave. 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti mag. Jure Levart je podal mnenje odbora k 
predlogu pravilnika. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu pravilnika. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Pravilnik o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov na področju socialnih in 
humanitarnih dejavnosti v Občini Slovenske Konjice. 
 
K8 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov in 
projektov drugih društev iz proračuna Občine Slovenske Konjice je predstavila Breda Obrez 
Preskar, direktorica občinske uprave. 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti mag. Jure Levart je podal mnenje odbora k 
predlogu pravilnika. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu pravilnika. 
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Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Pravilnik o sofinanciranju 
programov in projektov drugih društev iz proračuna Občine Slovenske Konjice. 
 
K9 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju mladinskih in 
otroških programov in projektov ter mladinskega centra v Občini Slovenske Konjice je 
predstavila Breda Obrez Preskar, direktorica občinske uprave. 
Predsednica Odbora za mladino Nežika Pavlič Brečko podala mnenje odbora k predlogu 
pravilnika.  
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu pravilnika. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Pravilnik o sofinanciranju 
mladinskih in otroških programov in projektov ter mladinskega centra v Občini 
Slovenske Konjice. 
 
K10 
Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v občini Slovenske Konjice je 
predstavil Igor Stajnko, sodelavec za področje zaščite in reševanje. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Letni načrt varstva pred naravnimi in 
drugimi nesrečami v občini Slovenske Konjice. 
 
K11 
Župan Darko Ratajc je napovedal naslednjo redno sejo v torek, 28. 3. 2023, ter podal 
naslednja obvestila: 
- v teku je postopek priprave odzivnega poročila Računskemu sodišču 
- potek sestanka na DARS-u v zvezi s prenovo tunelov na avtocesti; občina pričakuje študijo 
vpliva na promet po regionalni cesti z ustreznimi rešitvami 
- čestital Nežiki Pavlič Brečko za imenovanje za mesto direktorice Centra Noordung 
 
Irena Švab Kavčič: 
- vprašanje in mnenje o preoblikovanju podjetja 
 
Slavko Hren: 
- mnenje in pohvala o sestavljanju proračuna 
 
Seja je bila zaključena ob 20.28. 
 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik                Darko Ratajc, univ.dipl.ekon. 
 


